
Sundheds- og Forebyggelsesudvalget

Til: Ministeren for sundhed og forebyggelse

Dato: 8. oktober 2014

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Samrådsspørgsmål Q
Vil ministeren uddybe ministerens svar på SUU alm. del spørgsmål 732
(2013-14), hvor det bl.a. fremgår, at "Det er dog et grundlæggende vilkår for
kvalitetsfondsinvesteringerne, at byggerierne må planlægges og opføres på
forventningen til fremtidigt behandlingsbehov. Derfor er der i de enkelte byg-
gerier fokuseret på at bygge fleksibelt, således at de nye supersygehuse til-
passes et sundhedsvæsen under stadig forandring". Og vil ministeren rede-
gøre for, om svaret betyder, at ministeren kan garantere, at der i hver af de
nye supersygehuse bliver sengepladser nok, også langt op i 2020'erne og
2030'erne, så der ikke skal ligge patienter på gangene eller patienter bliver
sendt for tidligt hjem, og at f.eks. operationsstuer vil kunne udvides og tilpas-
ses behovet, hvis det ændres?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Liselott Blixt (DF).

På udvalgets vegne

Karen J. Klint
formand
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